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APPOINTMENT OF THE AUTHORIZED DISTRIBUTOR 
 
 

Capstone Turbine Corporation, located at 21211 Nordhoff Street, Chatsworth 
CA 91311, U.S.A., the Design-Authority appoint herewith that 
 
BPC Engineering 
50A8 building 2, Zemlyanoy Val street 
109028 Moscow Russia 
tel.: 7 495 780 31 65 
fax: 7 495 780 31 67 
CEO Skorokhodov Alexander 
 
is authorized to act as the Exclusive Distributor with the right to purchase 
Capstone Products from Capstone Turbine Corporation and the right and duty 
to use, market, sell, install and maintain these Products in the geographical area 
defined as the Russian Federation and Republic of Belarus for stationary and 
HEV applications. HEV includes vehicular or vessel applications for the purpose 
of propulsion as well as the use of Capstone Products mounted on trailers, 
barges, or other platforms, which are not propelled by the Products. 
 
The Distributor is responsible for the supervision of purchase, installation, project 
design, and commissioning of the Products, including all labor, material, 
equipment, supplies and permits associated with such Installation. All Product 
installations must be fully commissioned by the Distributor and operational for 
Capstone warranty to apply. 
 
Trevor Rainbow 

Director Sales Europe, Middle East and Africa. 
trainbow@capstoneturbine.com 
+447860928694 
11.01.2011 
Valid till 31.12.2013 
 

 



НАЗНАЧЕНИЕ АВТОРИЗОВАННОГО ДИСТРИБУТОРА 
 
 

Компания Capstone Turbine Corporation, расположенная по адресу 21211 Nordhoff Street, 
Chatsworth CA 91311, США, настоящим подтверждает назначение уполномоченным 
представителем компанию БПЦ Инжиниринг авторизованную в качестве Эксклюзивного 
Дистрибутора Продукции Capstone Turbine Corporation с правами приобретения 
Продукции, правами и обязательствами на использование, маркетинг, продажу, установку 
и сервисное обслуживание Продукции в географической зоне РФ и РБ для нужд 
генерации энергии в стационарном режиме и для гибридного транспорта. Стационарный 
режим включает применение Продукции в мобильных или судовых системах в качестве 
привода таких систем и допускает установку Продукции Capstone на трейлерах, баржах 
или других платформах, которые не приводятся в движение непосредственно 
Продукцией. 

Дистрибутор обязан обеспечить контроль за продажей, установкой, пуско-наладкой и 
приемкой в промышленную эксплуатацию Продукции, включая привлекаемые 
материальные и людские ресурсы, оборудование и сертификацию установки. Вся 
установленная Продукция должна быть полностью проверена Дистрибутором и принята в 
промышленную эксплуатацию для включения ее в программу гарантийного обслуживания 
Capstone. 
 
 
 

Подписано 
 
Тревор Рейнбоу 
Директор по продажам в Европе, на Ближнем Востоке и в Африке 
11.01.2011 
Срок действия до 31.12.2013 


